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Postadress: Uppsala kommun, omsorgsnämnden, 753 75 Uppsala 
Besöksadress:  Stadshusgatan 2 
Telefon: 018-727 00 00 (växel) 
E-post: omsorgsnamnden@uppsala.se 
www.uppsala.se 

   Diarienummer: OSN-2021-00734 

 

Anteckningar från  
möte med LSS-rådet  
 
Dag: den 28 februari 2023 
Ordförande: Asal Gohari 

Tjänsteperson: Joel Strandberg  
Telefon: 018-7276513 
E-post:  joel.strandberg@uppsala.se 

Sekreterare: Linda Hofvenstam 
Telefon: 018- 7260916 
E-post:  linda.hofvenstam@uppsala.se 
 

Personer som är med på mötet 
Asal Gohari  Lars- Håkan Andersson 
Carolina Bringborn Pia Ek 
Jonas Wik  Catarina Bernet 
Magnus Åberg  Annie Matsson 
Frigg Mignell  Birgitta Anér 
Magnus Lindén Saga Karlsson 
Lenita Granlund Liselotte Engqvist 
Joel Strandberg  Linda Hofvenstam 

 

Punkter på mötet 
1) Starta dagens möte 
2) Vem ska godkänna anteckningarna från dagens möte 
3) Kan vi godkänna dagens punkter? 
4) Alla presenterar sig vem de är 
5) Vilka dagar ska vi ha möten i LSS-rådet? 

mailto:joel.strandberg@uppsala.se
mailto:linda.hofvenstam@uppsala.se
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6) LSS-rådets föreskrifter 
7) Nämnden och planer för verksamheten 
8) Information om funktionsrätt 
9) Tema för framtida möten 
10) Finns något mer fråga idag?  

Punkt 1 

Asal startar mötet. 

Punkt 2  

Magnus ska godkänna  
anteckningarna från dagens möte. 

Punkt 3 

Punkter för dagens möte godkänns. 
Asal berättar om vad som  
hände på förra mötet. 

Birgitta ställer en fråga.  
Hon undrar hur nämndens ledamöter 
ska få utbildning om LSS. 

Asal svarar. 
Det var en utbildningsdag för  
nya nämnden den 11 januari.  
Då pratade de om  
vilka lagar som gäller.  
Det finns en plan fler utbildningar.  

Birgitta vill att nämnden ska få  
information om att LSS-skolan 2023  
finns som gratis e-bok. 
Länk till boken:  Varsågod, gratis e-bok med hela LSS-skolan 2023 (hejaolika.se)   

Punkt 4 

 
Alla på mötet presenterar sig 
och berättar vem dem är.  

Punkt 5 

Dagar för nya möten i LSS-rådet. 
 
• 9 maj 

• 21 september 

• 30 november 

https://hejaolika.se/artikel/varsagod-nu-finns-lss-skolan-som-e-bok-och-for-utskrift/
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Punkt 6 

Joel presenterar LSS-rådets föreskrifter.  
Förskrifterna finns i bilaga 1. 

Birgitta vill att LSS-rådet även ska ta upp frågor  
som inte finns med inom nämndens ansvar.  
Hon föreslår att LSS-rådet ska prata om  
till exempel utbildning, kultur och habilitering. 

Asal tycker samma som Birgitta.  
Det är fel om LSS-rådet bara  
får prata om insatser inom de ”tio insatserna”. 

Jonas säger att det tog lång tid  
att få klart föreskrifterna.  

Pia tycker samma som Birgitta och Jonas.  
Asal säger att det viktiga är arbetet som  
LSS-rådet gör framöver.  

Magnus frågar om LSS-rådet kan ta upp  
frågor som kommunen inte ansvarar för.  

Asal svarar att LSS-rådet kan göra det.  
Hon säger att det är viktigt att berätta hur frågor  
skickas vidare. Frågor kan skickas vidare, till exempel till  
regionen och kommunstyrelsen.  

Pia säger att ärendet om habilitering  
från förra LSS-rådet inte är avslutat.  
Hon berättar även om frågor som de har  
pratat om i LSS-rådet sedan rådet startade.  
Frågorna finns i bilaga 2.   

Pia säger att det tidigare fanns personer  
i LSS-rådet med intellektuell funktionsnedsättning. 
Det var svårt för dem att förstå och  
följa med i allt som LSS-rådet pratade om på möten.  
Därför har LSS-rådet börjat arbeta med  
Ge makten vidare, som är en daglig verksamhet.  

Ge makten vidare vill att det ska finns en lättläst version  
av anteckningarna från rådets möten. 
Pia kommer att fråga om hjälp så det skrivs en  
version av anteckningarna som är lättläst.    

Birgitta gör en lista. 
Så alla kan se vad LSS-rådet är överens om. 
Det ska vara en lista med punkter som LSS-rådet  
har diskuterat sedan rådet startade.   
Birgitta sparar listan som en bilaga.  

Asal och Pia vill ta bort information  
från nämnden och förvaltningen.  
Men de vill att informationspunkten  
från funktionsrätt ska vara kvar. 
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Punkt 7 

Jessica förklarar hur arbetet  
fungerar mellan kommunfullmäktige,  
nämnder och förvaltningar. 
 
Här är en sammanfattning: 

• Kommunfullmäktige bestämmer 4 mål. 
• Nämnderna tar fram planer för verksamheterna. 
• Förvaltningarna bestämmer vilka  

aktiviteter de vill göra för att nå de 4 målen.  

Tre gånger varje år tittar LSS-rådet på de aktiviteter  
som gjorts. I slutet av året skrivs allt ihop  
till ett årsbokslut. 

I år har omsorgsnämnden beslutat  
ett eget mål. Målet är att personer med  
funktionsnedsättning ska ges möjlighet  
att leva ett aktivt och ett självständigt liv.  

Liselotte visade hur förvaltningen är organiserad.  
Se bild med organisationen i bilaga 6. 
 

Frågor efter presentationerna 

Jonas undrar hur avdelningen för  
kvalitet och utveckling arbetar.  
Lenita svarar att avdelningens uppdrag  
är att utveckla och förbättra alla avdelningar  
och verksamheter som ingår i  
vård- och omsorgsförvaltningen.  
Daglig verksamhet är ett exempel  
på en verksamhet.  

Catarina vill veta vem som 
är ansvarig för sjukvården inom  
korttidsverksamheten för vuxna.  
Liselotte svarar att det inte är tydligt 
och klart. Hon säger att frågan behöver lösas.  

Birgitta undrar varför assistansen  
ligger inom socialpsykiatrin och   
inte inom avdelningen arbete och bostad.  
Lenita svarar att avdelningen  
arbete och bostad skulle bli för stor  
om assistansen tillhörde den avdelningen. 
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Punkt 8 

Vad och vilka är Funktionsrätt Uppsala kommun? 
 

◦ Afasiföreningen Uppsala län 
◦ Astma- och Allergiföreningen Uppsala Knivsta 
◦ Autism-asperger-föreningen Uppsala län 
◦ Celiakiföreningen Uppsala län 
◦ Diabetesföreningen i Uppsala med omnejd 

 
◦ DHR, Delaktighet – Handlingskraft - Rörelsefrihet Uppsala 

Epilepsiföreningen Uppsala län 
◦ FMLS, Dyslexiföreningen Uppsala län 
◦ Föreningen Attention Uppsala 
◦ Föreningen Balans Uppsala 
◦ Föreningen för barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning (FUB) 

Uppsala Knivsta 
 

◦ Föreningen HjärtLung Uppsala 
◦ HRF, Hörselskadades förening Uppsala 
◦ ILCO, Tarm-, uro- och stomiförbundet Uppsala län 
◦ Mag- och tarmföreningen i Uppsala län 
◦ IFS – Intresseföreningen för schizofreni och liknande psykoser Uppsala län 

 
◦ Mun- och halscancerföreningen 
◦ Neuro, Neurologiskt handikappades förening Uppsala Knivsta 
◦ OCD-föreningen Uppsala län1 
◦ PSO, Psoriasisföreningen Uppsala län 
◦ Reumatikerföreningen Uppsala Knivsta 

 
◦ RBU, Föreningen för rörelsehindrade barn och ungdomar Uppsala län 
◦ RSMH2 Club Lindormen 
◦ SRF, Synskadades förening Uppsala län 
◦ Strokeföreningen Uppsala 
◦ Uppsala Ångestsyndromsällskap 

 
Några saker Funktionsrätt Uppsala jobbar med: 
 
◦ Uppsala kommuns funktionsrättsråd 
◦ LSS-rådet 
◦ Hjälpmedelsrådet 
◦ Arvsfondsprojektet: Jag gör politik 
◦ Vinnova-projektet: Jämlik livsmiljö 
◦ Remisser och skrivelser 
◦ Stads- och byggplaner 
◦ Överklagan av antagen detaljplan 
◦ Deltagande i dialoger och seminarier 
◦ LÖK-samarbetet 
◦ Kommunikation 
◦ Hemsida och nyhetsbrev 
◦ Program för full delaktighet 
◦ Arbete med barn och unga med NPF i skola och socialtjänst 
◦ Samverkan om ”Myndighetsutövning och handläggning” samt om 

”Effektiv och nära vård”  
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Andra föreningar 
 
◦ Föreningen Föreningsgården Ekolnsnäs 
◦ Föreningen Verkstan RSMH 
◦ Uppsala kulturförening 
◦ Uppsala läns Dövas Förening 
 
Funktionsrätt Uppsala ska jobba mer med: 
 
◦ Hjälpa medlemsföreningarna i politiska frågor. 
◦ Varje funktionsrättsförening i Uppsala ska ha:  

◦  Hemsida som är uppdaterad med aktiv information 
◦ Facebook-sida  
◦ Nyhetsbrev. 

◦ Hjälpa medlemsförening se vilka som är medlemmar  
och hjälpa till att få nya medlemmar. 

◦ Ha träffar för föreningsmedlemmar  
med teman att prata om. 

Punkt 9 

Lista över punkter som LSS-rådet 
vill prata om på möten i framtiden.  

Förslag på punkter: 

• Hur grundskolans fungerar med LSS 
Bjuda in någon från utbildningsförvaltningen.  

• LSS-bostäder 
Hur kan bostadsfrågor hanteras  
på ett bättre sätt? 

• Myndighetsutövning  
Hur jobbar kommunen 
med frågor om lagar och det som är aktuellt.  
Kanske kan vi bjuda in någon från  
Sveriges kommuner och regioner. 

• Har personal rätt kunskaper  
För att ge brukare bra kvalitet.  

• Bra gemenskap  
Kan vi hjälpa de som vill träffa vänner  
och andra människor.  

• Fritid, idrott, kultur 

 

 
Asal antecknar förslagen och  
gör en plan tillsammans med Pia.  
 
Asal säger att de som är på mötet  
kan mejla till henne eller Pia om de har frågor.   
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Punkt 10 

Det fanns inga flera frågor  
att ta upp. 

Bilagor 

• Bilaga 1, LSS-rådets föreskrift 
• Bilaga 2, Rådets historik 
• Bilaga 3, Lista med alla ärenden 
• Bilaga 4, Verksamhetsplan för 2023  
• Bilaga 5, Verksamhetsplan och budget 2023 för Omsorgsnämnden 
• Bilaga 6, Bild med organisationen 
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